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REPUBLIKA HRVATSKA                         Unešić,  29. kolovoza 2018. godine 

ŠIBENSKO-KNINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA UNEŠIĆ  
OPĆINSKO VIJEĆE 

 

 

Z A P I S N I K   
SA 6. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE UNEŠIĆ 

 

 
Dana 29. kolovoza 2018. godine u službenim prostorijama Općine Unešić, Dr. Franje 

Tuđmana br. 40, u Unešiću, s početkom u 13,00 sati, održana je 6. sjednica Općinskog vijeća 
Općine Unešić. 
 

PRISUTNI VIJEĆNICI: Ante Božić, Radoslav Rajčić, Mate Burić, Vjekoslav Višić, Petar 

Miljak,  Mario Hrga, Marijan Madžar, Dinko Milić, Anita Višić. 

 

ODSUTNI: Ante Parat (opravdano odsutan), Vatroslav Mrše. 

 

OSTALI PRISUTNI: općinski načelnik Općine Unešić Živko Bulat, zamjenik općinskog 
načelnika Valentin Pranić, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ankica Slavica, 

računovodstvena referentica Vinka Paić. 

 

Zapisničar: Ankica Slavica. 
 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća Općine Unešić Ante Božić, pozdravlja vijećnike i ostale 
nazočne, utvrđuje da je sjednici nazočno 9 od 11 vijećnika te da postoji kvorum za održavanje 

6. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić.  
 

 Prije utvrđivanja dnevnog reda predsjednik Općinskog vijeća Ante Božić poziva 
vijećnike da temeljem stavka 1. članka 45. Poslovnika općinskog vijeća Općine Unešić mogu 
postavljati pitanja općinskom načelniku, a u svezi poslova iz njegovog djelokruga rada. 

Sukladno stavku 3. istog članka vijećnik ima pravo postaviti jedno vijećničko pitanje. 
 Vijećnica Anita Višić postavlja pitanje općinskom načelniku u svezi izjava po 

medijima vezano za nabavku udžbenika od Grada Vrlike, zanima je zašto svi roditelji nisu bili 

obaviješteni o nabavci tih udžbenika te pita zašto se za ovu školsku godinu nije išlo u nabavku 
udžbenika za sve učenike svih razreda osnovne škole, već samo za prvašiće kojih je mali broj?  

 Općinski načelnik Živko Bulat odgovara da brojno stanje učenika koji se upisuju u 
prvi razred ne određuje Općina Unešić tako da će se i ove godine isplatiti financijska  pomoć 
od 1.000,00 kn po učeniku upisanog u prvi razred osnovne škole Jakova Gotovca u Unešiću. 
Što se tiče obavještavanja, teško je doći do svih roditelja jer nemaju svi mobitele, ali i nije 
bilo veće zainteresiranosti s obzirom da je većina roditelja nabavila knjige od prethodnih 

generacija učenika što je već praksa u našoj školi godinama te činjenice da se je od dobivenih  

mogao iskoristiti samo vrlo mali broj udžbenika. Treba uzeti u obzir da se od slijedeće školske 
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godine predviđa promjena udžbenika stoga se nabavka u ovoj godini ne bi mogla iskoristiti za 

generacije učenika koje slijede. 
  

 Drugih postavljenih pitanja od ostalih vijećnika nije bilo. 
 

  

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Božić za 6. sjednicu predlaže slijedeći  
 

 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić održane 29. 

svibnja 2018. godine, 

2. Prijedlog Zaključka o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 
Općine Unešić za 2018. godinu 

predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: računovodstvena referentica 

3. Prijedlog Odluke  o izmjeni odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora, 

 predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: pročelnica Jedinstvenog 
 upravnog odjela 

4. Prijedlog Odluke o dodjeli obavljanja javne usluge prikupljanja mješovitog 
komunalnog otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada na području 
Općine Unešić, 

 predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: pročelnica Jedinstvenog 
 upravnog odjela 

5. Prijedlog odluke o predlaganju kandidata za članove Nadzornog odbora trgovačkog 
društva Eko Zagora d.o.o., 
 predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: pročelnica Jedinstvenog 
 upravnog odjela 

 

 Prijedloga za izmjenu i dopunu nije bilo te je predloženi dnevni red stavljen na 

glasovanje. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 Konstatira se da je Dnevni red, utvrđen sa 9 (devet) glasova za, što znači jednoglasno. 
 

 

Točka 1. Usvajanje zapisnika sa 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić održane 29. 

svibnja 2018. godine 
 

Primjedbi na zapisnik sa 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić održane 29. 

svibnja 2018. godine nije bilo te je isti stavljen na glasovanje. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
Konstatira se da je Zapisnik usvojen sa 9 (devet) glasova „za“, što znači jednoglasno.  
 

 

Točka 2. Prijedlog Zaključka o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 
Općine Unešić za 2018. godinu  

 

Računovodstvena referentica Vinka Paić – obrazložila je prijedlog Zaključka o 
usvajanju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine Unešić za 2018. godinu. 
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Vijećnica Anita Višić pita vezano za stavku poreza i prireza na dohodak, te predlaže 
da Općina uzme udžbenike za sve učenike osnovne škole u Unešiću ili barem da se financira 
pola cijene nabavke školskih udžbenika. 

Također vijećnica Anita Višić pita zašto je stavka reprezentacije za ovo polugodišnje 
izvješće u iznosu od 8.094,00 kn, čime već sada je približna iznosu za istu stavku u 2018. 
godini od 8.993,63 kune. 

Računovodstvena referentica odgovara da razlika u prihodima u odnosu na prethodnu 

godinu je kod pomoći odnosno drugog načina prijenosa sredstava iz državnog proračuna. U 
2018. godini sredstva iz državnog proračuna se dostavljaju kroz fiskalno izravnanje odnosno 
prihode od poreza, povećanje prihoda od poreza 239,81% u odnosu na 2017. godinu. U 

promatranom razdoblju uplaćeno je 1.032.034,65 kuna. Što se tiče reprezentacije, navedeni 

iznos od 8.993,63 kune odnosi se na izvještajno razdoblje prvih šest mjeseci u 2017., a ne za 

cijelu 2017. godinu. 

Općinski načelnik Živko Bulat odgovara da se očekivala promjena udžbenika, 
razmišljalo se o tome da kad bude izmjena udžbenika da idemo onda u nabavku jer će ih 
nasljeđivati nove generacije. Imamo previše problema na teret Općine, ali za iduću školsku 
godinu o tome ćemo ozbiljno razmisliti. 

Nakon kraće daljnje rasprave pristupilo se glasovanju.  
 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja o 

izvršenju proračuna Općine Unešić za 2018. godinu usvojen većinom glasova i to sa 8 (osam) 

glasova „za“ te 1 (jedan) „suzdržan“ .  

 Zaključak o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine Unešić 
za 2018. godinu se prilaže Zapisniku  i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 3.  Prijedlog Prijedlog Odluke o izmjeni odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog 

prostora  

 
 Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela  - obrazložila je ukratko razloge zbog kojih 

se pristupilo izmjenama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora („Službeni 
vjesnik Šibensko-kninske županije“, broj 12/17 i 15/17). Naime, potrebno je  izmijeniti članak 
12. na način da se izvrši dopuna dodavanjem „proizvodne djelatnosti“ u 1. i 2 zoni uz navod 

mjesečnog iznosa zakupnine po m2.   

  U ime kluba vijećnika HDZ-a, Ante Božić predlaže mjesečni iznos zakupnine po m2 za 

proizvodnu djelatnost u 1. zoni 4.00 kn, a za proizvodnu djelatnost u 2. zoni 3 kn. 

 Rasprave nije bilo.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Odluke o izmjeni odluke o zakupu i kupoprodaji 

poslovnog prostora sa predloženim iznosima zakupnine za proizvodnu djelatnost u 1. i 2. zoni 

usvojen većinom glasova i to sa 8 (osam) glasova „za“ te 1 (jedan) „suzdržan“ .  

 Odluka o izmjeni Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora se prilaže 
Zapisniku  i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 4. Prijedlog Odluke o dodjeli obavljanja javne usluge prikupljanja mješovitog 
komunalnog otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine 
Unešić  
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Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela  – obrazložila je Prijedlog Odluke o dodjeli 

obavljanja javne usluge prikupljanja mješovitog komunalnog otpada i prikupljanja 
biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Unešić. 

 Rasprave nije bilo. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 Konstatira se da je prijedlog Odluke o dodjeli obavljanja javne usluge prikupljanja 

mješovitog komunalnog otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada na 
području Općine Unešić usvojen sa 9 (devet) glasova „za“  što znači jednoglasno. 

Odluka o dodjeli obavljanja javne usluge prikupljanja mješovitog komunalnog otpada 
i prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Unešić se prilaže 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

 

Točka 5. Prijedlog odluke o predlaganju kandidata za članove Nadzornog odbora 
trgovačkog društva Eko Zagora d.o.o.  
   

 U ime kluba vijećnika HDZ-a, Ante Božić predlaže kandidate za članove Nadzornog 
odbora trgovačkog društva Eko Zagora d.o.o.: 
1. Marko Bučević-Radić, Kod Mlinice križanje 5, 22 323 Unešić, OIB: 29973367721 

2. Marko Parat, Parati 9, Donje Planjane, 22 323 Unešić, OIB: 61140831875 

3. Ivica Abramac, Put škole 8, Unešić, 22 320 Unešić, OIB: 83379992440 

 

 Drugih prijedloga nije bilo. 

  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 

 Konstatira se da je Prijedlog odluke o predlaganju kandidata za članove Nadzornog 
odbora trgovačkog društva Eko Zagora d.o.o., dopunjen prijedlogom u ime kluba vijećnika 
HDZ-a, usvojen većinom glasova i to sa 8 (osam) glasova „za“ te 1 (jedan) „suzdržan“.  

Odluka o predlaganju kandidata za članove Nadzornog odbora trgovačkog društva 
Eko Zagora d.o.o. se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

         

 Sjednica je završila u 13.30 sati. 

 

 

 

OPĆINSKO VIJEĆE 

OPĆINE UNEŠIĆ 

 

 

 

 

ZAPISNIČAR:                PREDSJEDNIK 

                    OPĆINSKOG VIJEĆA 

   

 

Ankica Slavica                           Ante Božić  
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